

# 您想要月入 S\$88,800 / RM168,000 吗?

一个千载难逢让您快速成功的机会。 透过统一的概念、标准的说法与系统化的做法让业绩与组 织快速倍增。提早达成您财富自由,实现梦想的目标。

### How To Earn Monthly Income Of S\$88, 800 / RM168,000 ?

A golden opportunity towards success. Rapid growth of sales volume and organization by solid concepts, ways of communication technique and systematic approach. Realize your dreams and create your wealth now!

行动创富计划

ACTION PLAN OF WEALTH BLOOMING

# 以 3,000 PV 『行动创富组合』加入 When You Joining Member With 3,000 PV





### 价值 \$\$800/RM1,600

5

 皆升奖励
 Award For Promotion
 在30天内,晋升主任,可获得「 室尊抽奖券」一张。
 在90天内,晋升经理,可获得「
 ERE 活力能量仪」一台价值 S\$800 / RM1,600.
 You can get a lucky draw ticket to win a SOQI bed if you become a Supervisor within 30 days.
 You can get free ERE Machine of S\$800 / RM1,600 if you become a Manager within 90 days.

### 获得国际 事业经营机会 Access To International Business

Opportunities 享有在全球兴田事业经营权 利, 商机无限宽广。 You can start HTE business globally with unlimited business opportunities.

大优势

(0)

Advantages

 $(\mathbf{0})$ 

Action Plan Package



不用再缴交入会费,成为 专员级经销商购货享有 10%优惠。

No free membership fee and become consultant with 10% performance bonus.

快速晋升 Rapid Promotion 在30天内,直接推荐2位3000 PV加入,即可快速晋升主任. You can promote to Supervisor when 2 new members join as your direct downline of purchase 3,000 PV within 30 days

4

### 产品自由搭 配不受限 Unrestricted Combination Of The Package

自由组合,搭配不同的优惠, 完全符合个人之所需。 Package can be freely combined, with different offers, mix and match according to your personal needs

### 幸运抽奖 Lucky Draw

价值

S\$7,780 / RM16,600

SOCIBED



### 符合趋势 Market Trend

- 财富第五波。全球健康乐活大趋势 Fifth wave of wealth, the global health conscious trend.
- (续汽车、烫讯产业之后一全球兆亿商机的产业 Trillions dollars global opportunities after the automotive and information industry.

# 市场优势 Market Advantages

- 复合式行销通路,人网与店网结合,经营灵活。 Hybrid marketing channels, flexible operation response of the changes in the market
- 可异业结盟,不受局限、相容性强、接受度高,处处有商机。
   SOQI strong compatibility among cross-industry alliance, no industry limitations.
- 透过店网,社区深耕经营,更易掌握客户需求,竞争力更强。
   Easily run a SOQI shop, grasp the needs of customers, strong competitiveness.
- 小额投资,微型创业,掌握多元客户资源,创造多角获利模式。 Small investment support different customers, Polygonal profit model, higher profitability than others field.
- 提供多方的专业技能,满足顾客更多的需求。
   Provide various skills and technique to customer satisfy wants and needs.
- 跨国连线经营,将全球变成一个市场,商机无限大。
   No market boundaries by countries, your business opportunities are around the world.



### SOQ 产品优势 Product Advantages

#### 独特性一复能式氧身法 Uniqueness--Total Health Management

- 独步全球健康概念 Unique health concept.
- 结合动能、热能、电能、激能复合能量 Combines kinetic energy, thermal energy, electric energy and nutritients energy.
- 先打通再补充,彻底照顾身体健康 Replenish your body after dredge unnecessariness, all-rounded taking care of your health

#### 安全性 Food Safety

 拥有多国安规认证 Multi-national safety certification.

### 有效性 Effectiveness

- 结合东方治本理论及西方科技应用,多方面调理,安全速效。 Combines oriental medical theory and western technology.
- 菜获多国专利与医疗器材认证。
   Awarded multi-national patents and medical equipment certification.
- 25年全球广大使用者事实见证。
   Over 25 years massive witnesses and users form global.

### 便利性 Convenience

- 轻松在家可达到健康、美丽、瘦身等功能,自在又安心。 You can have your health, beauty, slim body at home with the use of our product with ease and peace.
- 促进家人健康,节省家庭医疗支出。
   Promotes health to our family and save medical expenditure.
- 依据不同需求选择不同组合的搭配,灵活弹性。 You can combine different HTE products in use according to your needs.







Nutrients Energy

演讲大师齐格勒曾用火车为例对行动的力 量做了很好的诠释。世界上牵引力最大的火 车头停在铁轨上,为了防滑,只需要在它的 8个驱动轮前面塞上一块一英寸见方的木块 ,这个庞然大物就无法动弹。然而,一旦这 个巨型火车头开始启动了,小小的木块就再 也挡不住它了;当它的时速达到100英里时, 一堵5英尺厚的钢筋混凝土墙也能轻而易举 地被它撞穿。从一块小木块令其无法动弹到 能撞穿一堵钢筋水泥墙,火车头的威力变得 如此巨大,只因为它开动起来了。

Speech Master Zig Ziglar has a very good interpretation on the importance of action by using a locomotive as example. One largest tractive locomotive in the world stop on the tracks. To prevent skid, eight pieces of wooden cube of one inches are placed in front of each of its wheels to stop movement of the locomotive. However, once this giant locomotive starts, these small pieces of wood are no longer able to stop it. When it reaches 100 miles per hour, a reinforced concrete wall with five feet thickness can be smashed down into pieces easily. What makes the locomotive power become so huge? From being prevented any movement by small pieces of wood to fast and strong enough to smash a reinforced concrete walls, just because the locomotive starts up itself.

and the second

- No. of

莱特兄弟因着向往天空,飞翔於天际的梦想, 制造出了滑翔机,后人不断加以改进才有了今天 的飞机,而当年他们是被人耻笑痴心妄想的傻瓜。诺贝尔对于炸药的执着,即使遍体鳞伤也不曾 改变;贝多芬对于音乐的热爱,即使双耳失聪也 要谱写乐章;居里夫人凭着顽强的意志从几顿工 业废渣中提炼出微量的镭,爱迪生不眠不休点亮 了黑夜的明灯,比尔盖茨的互联网之梦让世界变 得很近很近,约伯斯的苹果之梦,让通讯变得便 捷凌厉......

----

The Wright brothers were yearning fly in the sky, so they create a glider. Today's aircraft is the numerous failure and improvements after Wright brothers' efforts. However, Wright were being laughed at as fools whom daydreamed. Nobel was persistent in studying explosives, even tho the experiment may endanger his life. Beethoven didn't change his enthusiasm to music after he found his hearing was getting worse. He continued to compose music even when he was deaf. Marie Curie extracted small amounts of radium from several tons of industrial waste because of her indomitable spirit. Thomas Edison used his numerous sleepless nights to develop light bulb that greatly influenced life around the world. Bill Gates set up IT behemoth Microsoft and tremendously impacted modern computing. And the Apple dream of Steve Jobs brings new experience of communication .....

# 而您的梦想是什么? 您要如何去实现您的梦想呢? What Is Your Dream? How Do You Make Your Dreams Come True?

#### 

新加坡分公司 Singapore Branch ③ +(65) 6297 4680

马来西亚分公司 Malaysia Branch 新山 JB ③ +(607) 353 8475 吉隆坡 KL ③ +(603) 7722 1848 欲知详情请联络 For More Information, Please Call